

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN (PGA-OVL)

Verslag 190 van de vergadering van 10.12.2025 – Witte Molen-Sint-Niklaas - (aanvang 19u30 – einde 22u45)

Aanwezig : Peter BUYSE – Nic DE BRUYCKER - Eric FELS – John MALBRANT – Joke RENNEBOOG - Roger VAN de VYVER – Marc VAN RYSEL - Stijn VERSTICHEL (PGA) Kris FELS en Jan VAN LANTSCHOOT (BO)

Verontschuldigd : Kathleen GERLO en Georges ROBBE (PGA) Siegfried VAN PUYVELDE (A2)

1.VERSLAG 189 van 12/11 : Wordt goedgekeurd zonder opmerkingen.

2.OVERZICHT MAILS vanaf 12/11 : Deels zonder bijkomende info nodig, deels te hernemen tijdens deze vergadering.

3.VERSLAG ANKERPUNT CLUBS

Stijn kreeg heel wat vragen te beantwoorden, waarvan hierbij de voornaamste :

*Beschikbaar zijn van statistieken van jeugdspelers op een site. Wij zullen een mail sturen aan het BO om meer informatie hieromtrent en om te wijzen op de privacyregels.

*Feedback vanuit de clubs omtrent de prestaties van refs in landelijke reeksen

*Kandidaat landelijke refs

*Foutief invullen van scheidsrechtersrapporten

*Problematiek vergoedingen refs bij wedstrijden BVB HH vanaf 1/8e finales

*Klachten van clubs over de wedstrijdleiding

*Rapport over hygiëne en veiligheid in kleedkamers

Roger kaart aan dat bij herhaling de namen op wedstrijdbladen bij jeugdwedstrijden niet kloppen (niet aanwezig / niet aangesloten ...)

4.VERSLAG VERGADERING STAKEHOLDERS

In consensus werd besloten om een mail te sturen naar het BO met de vraag een concreet antwoord met plan van aanpak te geven op de geformuleerde vragen. Onze groep bespreekt de inhoud en geeft een unaniem akkoord over de inhoud.

Intussen kregen we van het BO een omstandig antwoord. Jan geeft, waar nodig, toelichting. De vergadering kan zich vinden in het transitieplan. Er wordt door de groep op aangedrongen dat de individuele leden van het BO een verantwoordelijkheid krijgen in deelmateries.

5. VERSLAG CLUBOVERLEG 04/12

Peter bedankt alle medewerkers die een verslag maakten over de bespreking binnen hun werkgroep. De samenvatting van al deze vragen zal verstuurd worden aan alle aanwezige clubs, aan de werkgroep competitie en aan Koen Umans. Wij streven verder nog naar een betere voorbereiding van het overleg, ook al waren de clubs nu reeds lovend over de organisatie.

6. AGENDA AV 13/12

- Transitieplan BO – Akkoord maar een strikte opvolging is een noodzaak

- Budget – Er is nog te weinig concreets. Daarom zal, op advies van fincom, de stemming verdaagd worden en mits de bijkomende toelichting voorgelegd worden tijdens een BAV.

- Bijdragentabel – Roger meldt nog enkele niet correcte cijfers o.m. bij CD 201 en zal daarom ook tegen stemmen.

- Statuten en intern reglement – Op advies van wetcom zal hierover niet gestemd worden maar afgevoerd worden naar de eerstvolgende AV.

-TDW2 – AWBB wil de opstart door drukken maar BVL heeft een andere mening, gezien in de lagere reeksen nog veel onbeantwoorde vragen en frustraties zijn. Zodoende zal ook hierover geen stemming gehouden worden.

-Verkiezingen – Roger geeft aan dat hier nogmaals de voorziene procedure niet gevolgd werd, en zal zich dan ook onthouden.

VOLGENDE VERGADERING : Op uitnodiging.

VERSLAG

Eric Fels